
STYREMØTE 1/10 
Sak1 Godkjenning av siste styremøte referat. 
Korrigering: Yngve vil ha med i referatet at han er imot at 
klubben avholder atlanterhavsutstillingen pga vi er så 
sent ut. Dette er endret 

 

Sak2 Økonomi; Klubben har fått midler fra Kristiansund 
Kommune. 

Utstillingskomiteen har fått kopi av regnskapet for 
utstillingen i år. 

 

Sak3 Mail 

DLE-sak avsluttet 

 

Sak4 Kurs; 

Så langt er det ingen påmeldte til klikkerkurs 

Pelsstellkurs 2 påmeldte 

Spm ang Nosework kurs er oversendt komiteen 

 

Sak5 Arrangement; 

Mottatt mail fra Agilitykomiteen med evaluering av året 
-24, flott gjennomført av komiteen. Stevne 12-13 juli-25 



Styret innviterer alle komiteene til et møteang hvem 
som snakker med hvem, om sponsing av alle 
arrangementene neste år. 

Nosework med Skills alt OK 

Rallykomiteen for tommel opp for arrangement til neste 
år 

Atlanterhavsutstillingen, budsjett mottatt husk å før på 
innkjøp til kiosk 

 

Sak6; Dugnaden vår var ingen suksess med bare 5 
oppmøtte, vi må finne en ny dato 

 

Sak7 Event; 

Yngve lager en plakat om regler i Oasen 

Odd undersøker ang brøyting både på møst og ved 
oasen 

Minner på medlemsmøte 24/10 kl 18 

Neste styremøte 4/11 

 


